

Over 4 days 27-30 May
HC Brokerage and Avior Capital Markets hold their fourth Egypt Virtual Conference
“Avior – HC EGYPT VIRTUAL CONFERENCE May 2024”

27 May 2024

The Avior-HC Egypt Virtual Conference starts on 27 May and will run until 30 May, offering financial institutions from the US, Canada, Europe, South Africa, and Egypt insights on compelling investment opportunities within Egypt’s leading listed companies across multiple sectors. Investors will e-meet representatives of some 25 listed companies on the Egyptian Exchange (EGX) through group and one-on-one meetings.

The Deputy Governor of the Central Bank of Egypt (CBE), Mr. Rami Abulnaga, is the keynote speaker of the opening session of the conference.

Hassan Choucri, Managing Director of HC Brokerage, said: Our fourth initiative, in cooperation with Avior, comes within our relentless endeavor to promote investment opportunities in Egypt, especially in light of the current global economic conditions.

For Further details on Avior Capital Markets, please visit: <https://avior.co.za/>

For Further details on HC Brokerage, please visit: <https://www.hc-si.com/>

About Avior Capital Markets

Avior Capital Markets (Pty) Ltd is an independent, globally recognized capital markets research and trading firm providing in-depth and insightful research in a broad range of equities, fixed income, and derivatives in South Africa and Sub-Saharan Africa. Avior Capital Markets US LLC is a FINRA registered broker-dealer (CRD # 172595) formed for that purpose in the State of Delaware with its principal office at 630 Fifth Avenue, 45 Rockefeller Plaza, New York, 10111.

About HC Brokerage

HC Brokerage is an affiliate of HC Securities & Investment– a full-fledged investment bank providing investment banking, asset management, securities brokerage, research, and custody services. HC Brokerage is an Egyptian registered company and member of Egypt's Financial Regulatory Authority (FRA), and its registered address is 34 Gezirat Al-Arab St., Mohandessin, Giza, Egypt, Dokki 12311

For further information, please visit

www.hc-si.com

على مدار أربعة أيام
تعقد شركة اتش سي لتداول الأوراق المالية والسندات بالتعاون مع شركة Avior Capital Markets مؤتمرها الرابع الافتراضي عن فرص الاستثمار في البورصة المصرية

27 مايو 2024

يبدأ المؤتمر الافتراضي Avior-HC Egypt Virtual Conference يوم 27 مايو ويستمر حتى 30 مايو، ويُقدّم رؤى حول فرص الاستثمار الواعدة في سوق الأسهم المصرية لمؤسسات مالية من الولايات المتحدة وكندا وأوروبا وجنوب إفريقيا ومصر. سيلتقي المستثمرون عبر منصة اجتماعات إلكترونية بممثلي حوالي 25 شركة مدرجة في البورصة المصرية (EGX) من خلال اجتماعات مجمعة وأخرى ثنائية.

يترأس نائب محافظ البنك المركزي المصري السيد رامي أبو النجا الجلسة الافتتاحية للمؤتمر.

علق حسن شكري، العضو المنتدب لشركة اتش سي لتداول الأوراق المالية والسندات: "تأتي مبادرتنا الرابعة بالتعاون مع Avior في نطاق سعينا الحثيث لترويج الفرص الاستثمارية في سوق المال المصري، خاصة في ضوء المتغيرات الاقتصادية الراهنة على مستوى العالم."

لمزيد من التفاصيل حول Avior Capital Markets، يرجى زيارة: <https://avior.co.za/>
لمزيد من التفاصيل حول الوساطة اتش سي، يرجى زيارة: <https://www.hc-si.com/>

حول Avior Capital Markets:

Avior Capital Markets (Pty) Ltd هي شركة بحوث وتداول أوراق مالية مستقلة ومعترف بها عالمياً تقدم أبحاثاً متعمقة وثاقبة في مجموعة واسعة من الأسهم وأدوات الدخل الثابت والمشتقات المالية في جنوب إفريقيا وأفريقيا جنوب الصحراء الكبرى. Avior Capital Markets US LLC هي مسئول تداول - تاجر مسجل لدى FINRA بكونه (CRD # 172595) تم انشاءه لهذا الغرض في ولاية ديلاوير ويقع مقرها الرئيسي في Fifth Avenue 630 ، نيويورك ، نيويورك 10111.

عن اتش سي لتداول الأوراق المالية والسندات:

"اتش سي لتداول الأوراق المالية والسندات" هي شركة تابعة لبنك الإستثمار "اتش سي للأوراق المالية والاستثمار" الذي يقدم استشارات مالية في مجال نشاط بنوك الإستثمار، إدارة الأصول، تداول الأوراق المالية، البحوث المالية، وخدمة أمانة الحفظ. اتش سي لتداول الأوراق المالية والسندات هي شركة مصرية مسجلة وعضو في هيئة الرقابة المالية المصرية (FRA)، يقع مقرها الرئيسي في 34 شارع جزيرة العرب - المهندسين - الجزيرة، مصر.

لمعلومات أكثر، يرجى زيارة:

www.hc-si.com